

Saint-Félix, ledit côté mesurant à peu près 20.9 pieds; au Sud-est par la rue Saint-Antoine, ledit côté mesurant à peu près 21.4 pieds; contenant une superficie d'à peu près 424 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-est des lots du cadastre Nos 687 et 688 des plan et livre de renvoi officiels du quartier Saint-Antoine, de la Cité de Montréal.

15.—Une lisière de terrain avec une maison en brique sus-érigée, bornée au Sud-ouest par la rue Saint-Félix, ledit côté mesurant à peu près 20.9 pieds; au Nord-ouest par le lot du cadastre No 686, ledit côté mesurant à peu près 26.0 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 685, ledit côté mesurant à peu près 21.0 pieds; au Sud-est par la rue Saint-Antoine, ledit côté mesurant à peu près 23.3 pieds; contenant une superficie d'à peu près 516 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-est du lot du cadastre No 686 des plan et livre de renvoi officiels du quartier Saint-Antoine de la Cité de Montréal.

16.—Une lisière de terrain avec une maison en brique sus-érigée, bornée au Sud-ouest par le lot du cadastre No 686, ledit côté mesurant à peu près 21 pieds; au Nord-ouest par le lot du cadastre No 685, ledit côté mesurant à peu près 43.8 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 668, ledit côté mesurant à peu près 21.1 pieds; au Sud-est par la rue Saint-Antoine, ledit côté mesurant à peu près 43.7 pieds; contenant une superficie d'à peu près 921 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-est du lot du cadastre No 685 des plan et livre de renvoi officiels du quartier Saint-Antoine de la Cité de Montréal.

17.—Une lisière de terrain avec une maison en brique sus-érigée, bornée au Sud-ouest par le lot du cadastre No 685, ledit côté mesurant à peu près 21.1 pieds; au Nord-ouest par le lot du cadastre No 668, ledit côté mesurant à peu près 66.4 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 667, ledit côté mesurant à peu près 21.0 pieds; au Sud-est par la rue Saint-Antoine, ledit côté mesurant à peu près 68.4 pieds; contenant une superficie d'à peu près 1,419 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-est du lot du cadastre No 668 des plan et livre de renvoi officiels du quartier Saint-Antoine de la Cité de Montréal.

18.—Une lisière de terrain avec une maison en bois sus-érigée, bornée au Sud-ouest par le lot du cadastre No 668, ledit côté mesurant à peu près 21.0 pieds; au Nord-ouest par le lot du cadastre No 667, ledit côté mesurant à peu près 66.6 pieds; au Nord-est par la rue de la Montagne, ledit côté mesurant à peu près 21.1 pieds; au Sud-est par la rue Saint-Antoine, ledit côté mesurant à peu près 66.6 pieds; contenant une superficie d'à peu près 1,418 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-est du lot du cadastre No 667 des plan et livre de renvoi officiels du quartier Saint-Antoine de la Cité de Montréal.

Le tout suivant le plan de l'amélioration déposé dans le bureau de l'Inspecteur de la Cité.

Toutes les dimensions ci-dessus sont en pieds et décimales anglaises.

ETHIER, ARCHAMBAULT, LAVALLEE, DAMPHOUSSE, JARRY & BUTLER,
Procureurs de la Cité de Montréal.

HÔTEL DE VILLE,
Montréal, 17 octobre 1906

St. Félix street, said side measuring about 20.9 feet; on the south eastern side by St. Antoine street, said side measuring about 21.4 feet, containing a superficial area of about 424 square feet, the said piece of land being the south eastern portions of lots cadastral Nos. 687 and 688 of the official plan and book of reference for the St. Antoine ward of the City of Montreal;

15.—A piece of land with a brick house thereon erected, bounded on the south western side by St. Félix street, said side measuring about 20.9 feet; on the north western side by lot cadastral No. 686, said side measuring about 26.0 feet; on the north eastern side by lot cadastral No. 685, said side measuring about 21.0 feet; on the south eastern side by St. Antoine street, said side measuring about 23.3 feet, containing a superficial area of about 516 square feet, the said piece of land being the south eastern portion of lot cadastral No. 686, of the official plan and book of reference for the St. Antoine ward of the City of Montreal;

16.—A piece of land with a brick house thereon erected, bounded on the south western side by lot cadastral No. 686, said side measuring about 21 feet; on the north western side by lot cadastral No. 685, said side measuring about 43.8 feet; on the north eastern side by lot cadastral No. 668, said side measuring about 21.1 feet; on the south eastern side by St. Antoine street, said side measuring about 43.7 feet, containing a superficial area of about 921 square feet, the said piece of land being the south eastern portion of lot cadastral No. 685 of the official plan and book of reference for the St. Antoine ward of the City of Montreal;

17.—A piece of land with a brick house thereon erected, bounded on the south western side by lot cadastral No. 685, said side measuring about 21.1 feet; on the north western side by lot cadastral No. 668, said side measuring about 66.4 feet; on the north eastern side by lot cadastral No. 667, said side measuring about 21.0 feet; on the south eastern side by St. Antoine street, said side measuring about 68.4 feet, containing a superficial area of about 1419 square feet, the said piece of land being the south eastern portion of lot cadastral No. 668 of the official plan and book of reference for the St. Antoine ward of the City of Montreal;

18.—A piece of land with a wooden house thereon erected, bounded on the south western side by lot cadastral No. 668, said side measuring about 21.0 feet; on the north western side by lot cadastral No. 667, said side measuring about 66.6 feet; on the north eastern side by Mountain street, said side measuring about 21.1 feet; on the south eastern side by St. Antoine street, said side measuring about 66.6 feet, containing a superficial area of about 1418 square feet, the said piece of land being the south eastern portion of lot cadastral No. 667, of the official plan and book of reference for the St. Antoine ward of the City of Montreal.

The whole in accordance with a plan of the improvement deposited in the City Surveyor's office.

All the above dimensions are in English feet and decimals.

ETHIER, ARCHAMBAULT, LAVALLEE, DAMPHOUSSE, JARRY & BUTLER,
Attorneys for the City of Montreal.

CITY HALL,
Montreal, 17th October, 1906.